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Transportudvalget har i brev af 20. juli 2012 stillet mig følgende spørgsmål 912 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Henning Hyllested (EL) 

Spørgsmål nr. 912: 

”Vil ministeren gøre rede for, hvorvidt Vejdirektoratet har indført en ny praksis 

med ikke at undersøge en udbygning af den kollektive trafik i de områder, hvor 

der planlægges anlagt motorveje henholdsvis udbygget en motortrafikvej, jf. 

VVM-redegørelserne for Regstrup-Kalundborg og Herning-Holstebro?” 

Svar: 

Jeg har fremsendt spørgsmålet til Vejdirektoratet, der oplyser:  

 

”Vejdirektoratet har ikke ændret praksis. 

 

I forbindelse med VVM-undersøgelser på statsvejnettet inddrages udbygning af 

den kollektive transport i de situationer, hvor dette er væsentligt i forhold til 

det trafikale grundlag for den undersøgte vejstrækning. Omfanget af analyserne 

afhænger således af en konkret vurdering i den aktuelle VVM-undersøgelse, og 

kan inddrage både viden og erfaringer fra lignende projekter, 

trafikmodelberegninger og drøftelser med de regionale trafikselskaber.” 

Med venlig hilsen 

Henrik Dam Kristensen 
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